



École	Projet	Priorité du Conseil	Priorité	Année	Coût
École Héritage Falher	Rénovation et modernisation de l'édifice scolaire actuel Le CSNO demande que l'édifice actuel soit rénové et modernisé pour répondre aux besoins de la population étudiante, de la maternelle à la 12e année, afin qu'il soit sécuritaire et qu'il puisse offrir un programme éducatif comparable au programme offert par les écoles de langue anglaise de la région de Smoky River.	1	H	2015-2018	5 000 000 \$
					5 000 000 \$
École	Projet	Priorité du Conseil	Priorité	Année	Coût
Nouvelle école Grande Prairie	Construction d'un édifice scolaire Afin de répondre à la demande croissante de programmes éducatifs en français langue première dans la grande région de Grande Prairie, le CSNO demande la construction d'une nouvelle école francophone dans la région nord-ouest de Grande Prairie afin d'offrir une éducation de la maternelle à la 6e année.	2	H	2017-2018	12 000 000 \$
					12 000 000 \$
				Total:	17 000 000 \$



**The Francophone Regional Authority of The Northwest Francophone Education Region
Three Year Capital Plan 2024-2027**

School	Capital Need	Board Priority	Priority	Year	Cost
<i>École Héritage</i> Falher	Renovation and modernization of educational facility The CSNO is asking that the current building be renovated and upgraded to meet the needs of the student population from preschool through grade 12, so that it is safe and can provide an educational program that is comparable to the program offered by the English-language schools in the Smoky River region.	1	H	2015-2018	5 000 000 \$
					5 000 000 \$
School	Capital Need	Board Priority	Priority	Year	Cost
<i>New francophone school</i> Grande Prairie	Building a new francophone school for K-6, in order to meet To meet the growing demand for French first-language educational programs in the greater Grande Prairie area, the CSNO is asking for the construction of a new Francophone school in the northwestern region of Grande Prairie to provide an education from preschool through grade 6.	1	H	2017-2018	12 000 000 \$
					12 000 000 \$
GRAND TOTAL					17 000 000 \$

